
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
PROTOKOLL  
Idrettsstyrets møte nr. 36, 7. mai 2025 (2023 - 2025)/ 
Teams 
 
Deltok:  
Zaineb Al-Samarai, Arne Bård Dalhaug, Sondre Sande Gullord, Marco Elsafadi, 
Erik M. Unaas, Ole R. Jørstad, Sebastian Henriksen (bortsett fra sakene 276, 
277 og 278), Sara Stokken Rott, Elisabeth Faret, Åsmund Sæbøe, Kristin Kloster 
og Magnus Nedregotten. 
 
Meldt fravær: Astrid Strandbu, Mia Larsen Sveberg og Astrid Uhrenholdt 
Jacobsen. 
 
Fra administrasjonen: Else-Marthe Sørlie Lybekk, Finn Aagaard og Magnus 
Sverdrup (referent).  
 
1. visepresident åpnet idrettsstyremøte nr. 36 (2023-2025), 7. mai 2025,  
kl. 12.00.  
 
Møtet var vedtaksført.   
 
Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til sakene som lå til behandling.  
 
 
 
Sak 271: Godkjenning av innkalling, sakliste, protokoll og referat  
Vedtak:  

1. Innkallingen ble godkjent. 
2. Saklisten ble godkjent. 
3. Idrettsstyret godkjente protokollen fra styremøte nr. 32 (2023-2025), 1.-

2. april 2025.  



4. Idrettsstyret godkjente protokollen fra styremøte nr. 33 (2023-2025), 10. 
april 2025.  

5. Idrettsstyret godkjente protokollen fra styremøte nr. 34 (2024-2025), 15. 
april 2025.  

6. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 28. april 2025 til 
orientering.  

7. Idrettsstyret tok protokollen fra Kontrollutvalgets møte 20. mars 2025 til 
orientering.  

8. Idrettsstyret tok protokollen fra Kontrollutvalgets møte 8. april 2025 til 
orientering. 

 
Sak 272: Prosess og innretning på spillemiddelsøknaden 2026 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Idrettsstyret fikk en gjennomgang av erfaringene fra prosessene med 
utarbeidelse av søknadene for 2024 og 2025. Prosessen for 
spillemiddelsøknaden for 2026 vil i stor grad følge samme mal. 
 
Generalsekretæren fremla et forslag om å vektlegge følgende satsingsområder 
i 2026-søknaden: 

• Anleggsarbeid  
• Arbeid med å forenkle og effektivisere idrettslagenes hverdag  
• Kompetansehevende arbeid, først og fremst rettet mot idrettslagene 
• Toppidrettsarbeid gjennom Olympiatoppen 

 
Idrettsstyret ønsket at styrking av særforbundenes økonomi gjennom post 2 
også skal foreslås som et satsingsområde. 
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret sluttet seg til den foreslåtte prosessen for utarbeidelse av 
spillemiddelsøknaden for 2026. 

2. Det søkes om kompensasjon for lønns- og prisvekst, samt ekstramidler 
for å styrke arbeidet med følgende foreslåtte satsingsområder: 
• Anleggsarbeid 
• Arbeid med å forenkle og effektivisere idrettslagenes hverdag 
• Kompetansehevende arbeid, først og fremst rettet mot idrettslagene 
• Toppidrettsarbeid gjennom Olympiatoppen 
• Styrke særforbundenes økonomi gjennom post 2 

 
 
Sak 273: Beslutninger vedr. nytt nasjonalt toppidrettssenter 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 



Prosjektet med nytt nasjonalt toppidrettssenter er nå i en ny fase med mange 
løpende prosesser som involverer flere eksterne aktører. NIF må sørge for å 
ivareta sitt ansvar som tiltakshaver, og sikre en forsvarlig fremdrift. 
Det er avgjørende at det ikke er tvil om hvem som kan ta beslutninger på vegne 
av NIF, og hvem eksterne aktører rapporterer til. Denne nye fasen vil kreve at 
NIF organiserer arbeidet med prosjektet annerledes enn tidligere.  
 
Derfor mener generalsekretæren det er viktig med en tydeliggjøring som sier at 
det overordnede ansvaret ivaretas av NIFs generalsekretær i tiden frem til 
idrettsstyret skal ta stilling til endelig finansieringsmodell. Samtidig skal 
økonomiske beslutninger i denne fasen ligge innenfor det til enhver tid vedtatte 
budsjett for NIF. 
 
Det ble presisert at det i avtalen med NCC er nedfelt exit-muligheter. 
 
Idrettsstyret ba om at det så raskt som mulig fremlegges et forslag til en 
finansierings- og driftsmodell for nytt nasjonalt toppidrettssenter. 
 
Vedtak: 

1. For å ivareta NIFs rolle som tiltakshaver og sikre forsvarlig fremdrift, kan 
NIFs generalsekretær fatte beslutninger som angår prosjektet nytt 
nasjonalt toppidrettssenter frem til idrettsstyret skal ta stilling til endelig 
finansieringsmodell. Økonomiske konsekvenser av beslutninger i denne 
fasen vil ligge innenfor det til enhver tid vedtatte budsjettet for NIF. 

2. Generalsekretæren skal holde idrettsstyret orientert om prosjektets 
fremdrift.   

3. Idrettsstyret ønsker at det så raskt som mulig fremlegges et forslag til en 
finansierings- og driftsmodell for nytt nasjonalt toppidrettssenter. 

 
 
Sak 274: Revisjon av WADAs regelverk 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
WADA har igangsatt en revisjon av den såkalte «WADA-koden» (WADC) og de 
internasjonale standardene. WADA har i den forbindelse bedt om innspill til 
konkrete endringsforslag. Denne styresaken gjelder det som er siste 
høringsrunde i prosessen. 
 
Endringer skal vedtas i desember 2025, og trer i kraft januar 2027.  
 
Endringsforslagene har vært på høring i idrettsorganisasjonen. NIF Har også 
hatt dialog med Antidoping Norge og med NIFs utøverkomité i denne 
høringsrunden.  
 



Advokat i NIFs juridiske avdeling, Tord Jordet, gjennomgikk de overordnede 
innspillene som generalsekretæren foreslår skal sendes til WADA fra NIF. 
Idrettsstyret sluttet seg til disse. 
 
Vedtak: 
Generalsekretæren gis fullmakt til å gi innspill til WADA i samsvar med 
saksfremlegget.    
 
 
Sak 275: EOC-kommisjoner 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
European Olympic Committees har invitert alle de europeiske nasjonale 
olympiske komiteene til å nominere inntil fire personer til sine ulike 
fagkommisjoner. 
 
Generalsekretæren fremla administrasjonens forslag, som idrettsstyret sluttet 
seg til. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok å nominere følgende personer til EOC-kommisjoner: 

• Harald Markussen til Medical and Anti-Doping Commission  
• Henriette Hillestad Thune til Legal Commission 
• Liv Kathrine Berg Olsen til EYOF Commission  
• Rune Arctander til Sustainability and Active Society Commission 

 
 
Sak 276: Idrettstinget 2025 – forslag til resolusjoner 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Det er vanlig praksis å ha resolusjoner på idrettstinget. Disse resolusjonene bør 
komplettere sakslisten, de bør være tydelige, konkrete, og ta for seg aktuelle 
problemstillinger som er viktig for organisasjonen.  
 
Generalsekretæren fremla forslag til resolusjoner på følgende tema: 

• Anlegg 
• Idrettens rolle i samfunnet 
• Flere internasjonale idrettsarrangement  

 
Idrettsstyret gav sine innspill til disse og ga generalsekretæren og 
presidentskapet mandat til å ferdigstille endelige resolusjonsutkast.  
 
Ved behov kan det utarbeides ytterligere en resolusjon. 
 



Vedtak: 
1. Idrettsstyret vedtok å sende fram forslag til resolusjoner på følgende 

tema til idrettstinget 2025:  
• Anlegg 
• Idrettens rolle i samfunnet 
• Flere internasjonale idrettsarrangement  

 
2. Generalsekretæren og presidentskapet fikk mandat til å ferdigstille 

endelige resolusjonsutkast. 
 
 
Sak 277: NIFs utmerkelser 
Denne saken er unntatt offentlighet. 
 
 
Sak 278: Orienteringssaker 

a) Internasjonal orientering 
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om status i oppfølgingen av 
MOU´en med den Sør-Koreanske Olympiske Komité, som ble 
undertegnet 1. august 2024 i Paris (ref. sak 144 i styremøte nr. 17, 2023-
2025, 30. juli 2024). 
 
Videre fikk idrettsstyret en skriftlig orientering om at rekrutteringen til 
Idrettsutvekslingen 2025-26 er ferdig, og om at tilleggsavtalen med 
Norad for prosjekter implementert av Norges idrettsforbund og deres 
lokale partnere for perioden 2025-2027 nå er signert. 

 
b) Gjennomføringen av idrettstinget 2025 

Idrettsstyret fikk en orientering om arbeidet generalsekretæren nå 
tilrettelegger for idrettsstyrets medlemmer med tanke på de konkrete 
saksforberedelsene, samt om praktiske forhold knyttet til 
gjennomføringen av idrettstinget. 

 
c) Lovnorm for fleridrettsforbund 

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering i saken, som følger av følgende 
vedtak i sak 15.1 (prinsipper for utarbeidelse av nye 
forvaltningsordninger) på idrettstinget 2023: 
 
«Idrettsstyret skal i neste tingperiode utrede alternative måter å 
organisere et fleridrettsforbund på, og skal i den forbindelse kunne 
igangsette prøveordninger, som kan omfatte etablering og utprøving av 
lovnorm for fleridrettsforbund, der det kan dispenseres fra NIFs lov, 
herunder NIFs lov § 6-4. Idrettsstyret skal fremlegge en 



evalueringsrapport med eventuelle forslag til lovendringer og tilhørende 
lovnorm(er) på neste Idrettsting.» 
 
I dialogen NIF har hatt med fleridrettsforbund i tingperioden, har det blitt 
tydelig at det blant disse er ulike oppfatninger av hvordan de bør 
organiseres. Dagens lovnorm for særforbund gir forbundene en betydelig 
grad av frihet til selv å velge hvordan de skal organiseres. Dersom det 
etableres en egen lovnorm som skal regulere hvordan fleridrettsforbund 
skal organiseres, innebærer det at den friheten det enkelte særforbund i 
dag har til selv å velge en best mulig organisering for egen organisasjon, 
vil bortfalle eller bli redusert. Basert på det administrasjonen har fått av 
tilbakemeldinger fra særforbund er dette ikke ønskelig.  
 
Tilskuddsordningene har blitt endret i tingperioden, og betydningen av å 
være et fleridrettsforbund har i den sammenheng blitt vurdert. 
Lovnormen har ingen påvirkning på tilskuddsordningen. En egen lovnorm 
for fleridrettsforbund vil ikke gi endrede økonomiske rammevilkår for 
fleridrettsforbundene.  
 
Fremfor å etablere en egen og obligatorisk lovnorm for 
fleridrettsforbundene, fremstår det mer hensiktsmessig at NIF utarbeider 
konkrete forslag til ulike måter et fleridrettsforbund kan være organisert 
på, og som forbundet kan velge å innta i egen lov. Dermed vil det enkelte 
forbund også fremover stå fritt til å velge hvordan det skal organiseres 
innenfor rammen av NIFs lov og lovnorm for særforbund, samtidig som 
NIF også vil tilby veiledning i den forbindelse. Konkrete forslag vil bli 
utarbeidet etter idrettstinget 2025, når idrettsstyret skal vedta reviderte 
lovnormer for NIFs organisasjonsledd. Lovnormene sendes på høring, og 
særforbund vil i høringen kunne gi tilbakemeldinger på de ulike 
forslagene som NIF har utarbeidet. NIFs administrasjon vil også be om 
innspill fra særforbund til konkrete forslag i forbindelse med 
revisjonsprosessen. 

 
d) Forslag til endringer i antidopingregelverket og sanksjonsregelverket 

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering i saken. 
 
Norges Friidrettsforbund (NFIF) foreslo endringer i antidopingregelverket 
til idrettstinget 2025. Forslaget innkom etter forslagsfristens utløp, og ble 
derfor ikke fremmet til idrettstinget. Ettersom det er idrettsstyret, og ikke 
idrettstinget, som gir antidopingregelverket, ble NFIF forespurt om de 
ønsket at forslaget skulle bli vurdert for eventuell beslutning av 
idrettsstyret. Dette ønsket forbundet. 
 



I NFIFs forslag er det henvist til en konkret sak der en utøver ble frifunnet 
(domsutvalgets sak 7/24), og forslaget omfatter to endringer i 
antidopingregelverket art. 8.1.3.2 som vedrører dekning av 
saksomkostninger i dopingsaker. I begrunnelsen for endringsforslaget 
viser NFIF til at antidopingregelverket avviker fra NIFs 
sanksjonsregelverk § 1-14 (1). Etter NIFs sanksjonsregelverk § 1-14 (1) 
andre setning, kan domsinstansen tilkjenne saksomkostninger dersom en 
part helt eller delvis frifinnes. En tilsvarende bestemmelse finnes ikke i 
antidopingregelverket. Iht. antidopingregelverket vil derfor Antidoping 
Norge ikke kunne pålegges å dekke motpartens omkostninger ved en 
eventuell frifinnelse. NIF er kjent med denne forskjellen mellom de to 
regelverkene ettersom det var Antidoping Norge som ønsket den 
nåværende formuleringen i antidopingregelverket da det nye regelverket 
ble vedtatt av idrettsstyret i forbindelse med den forrige revisjonen av 
WADC.  
 
Forslaget fremstår som innbyrdes motsetningsfylt, og er heller ikke 
formulert slik at det, dersom det blir vedtatt som foreslått, sikres fullt 
samsvar mellom dette regelverket og sanksjonsregelverket. 
Generalsekretæren avventer tilbakemelding fra NFIF på disse forholdene, 
og vil i dialogen med forbundet også klargjøre at det ikke er gitt at 
domsfunksjonen vil ligge i NIF når den reviderte WADC vedtas i 
desember 2025, og at idrettsstyret uansett ikke kan beslutte endringer i 
antidopingregelverket uten at dette er avstemt med Antidoping Norge.  
 
Generalsekretæren vil komme tilbake til idrettsstyret dersom det er 
aktuelt å fremme et forslag til endring av antidopingregelverket på dette 
punkt. 
 
Norges Studentidrettsforbund (NSI) har foreslått en tilleggsbestemmelse 
i NIFs sanksjonsregelverk som stiller særlige krav til 
saksbehandlingstiden. Bakgrunnen for forslaget er, ifølge forbundet, at 
NSI de siste årene har bistått i behandlingen av flere varslingssaker med 
ulik alvorlighetsgrad, også saker som har vært til behandling i NIFs 
påtalenemnd og NIFs domsorganer, og at det har vært en utfordring med 
lang saksbehandlingstid.   
 
Det ekstraordinære idrettstinget 2023 vedtok at idrettsstyret skulle 
igangsette en gjennomgang av NIFs sanksjonsregelverk, der formålet er 
å sikre at det er egnet til å dekke det behov idretten, som en frivillig 
medlemsbasert organisasjon, har til å reagere mot uønsket atferd på en 
adekvat og kostnadseffektiv måte. Det er også gitt nye regler i 
sanksjonsregelverket som skal avbøte på situasjonen med lang 
saksbehandlingstid for domsorganene, som f.eks. suspensjon som kan 



ilegges av påtalenemnda og det nye tiltaket som idrettsstyret vedtok 
som konsekvens av resolusjon vedtatt på Ledermøtet 2024. 
Påtalenemnda har også innført rutiner for å sende ut oppdateringer om 
status og forventet saksbehandlingstid, noe som vil ivareta det behovet 
NSI adresserer om informasjon i saker som er til behandling i 
påtalenemnda. 
 
Generalsekretæren anbefaler ikke at det gjøres endringer i 
sanksjonsregelverket nå, men at det kan foretas tilpasninger i 
saksbehandlingsrutinene til NIFs domsorganer som hensyntar de 
utfordringer som NSI peker på, og at forslaget fra NSI tas med inn i den 
helhetlige gjennomgangen av NIFs sanksjonsregelverk som er i igangsatt. 
NSI vil bli informert om dette. 

 
 
Sak 279: Eventuelt 

• Medlemsmøte i Særforbundenes Fellesorganisasjon (SFF): 
2. visepresident Sondre Sande Gullord orienterte idrettsstyret fra siste 
medlemsmøte i SFF, hvor det blant annet ulike innkomne forslag til 
idrettstinget 2025 ble diskutert. 

• Dialog med Kultur- og likestillingsdepartementet: 
Idrettspresidenten orienterte idrettsstyret om dialogen med KUD vedr. 
hovedfordelingen for inneværende år. 

 
 

 
Neste ordinære styremøte er 22. mai 2025. 
 
 

 

 

 

 


